
Interpellasjon til fylkestinget i juni. 

 

Fylkesordfører, 

I mai 2018 har Skyss og vegvesenet en kampanje for å få passasjerene til å bruke setebelte i buss. 
Kampanjen viser til godt dokumentert lærdom om at «kræsjer du uten belte blir du tyngre enn du 
tror». For mange i Bergen er denne kampanjen fånyttes, ikke fordi man ikke vil bruke setebelte, men 
fordi dette ikke er mulig. Selv på enkelte ruter hvor store delen av turen foregår på motorvei er det 
ikke setebelter. 

I mediene har vi flere ganger lest om foreldre som er engstelige for å sende barna med bussen. En 
barnehage leier egne busser med setebelter for å reise kollektivt. 

Skyss har tidligere vist til at det ikke er et nasjonalt krav for bybusser med setebelte. Likevel er det 
ikke noe som hinder fylkeskommunen å sette et slikt krav. 

 

Spørsmål:  

Anser fylkesordføreren at det er trygt at barn og voksne sitter usikret i busser som kjører i 80 km/t? 

 

 

Forslag til vedtak: 

Nye anbud skal inneholde krav om setebelter på buss. 

 

 

 


